
Protokół  Nr XXXVII/2017
z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp.
odbytej w dniu 4 sierpnia 2017 roku

w godz. od 1200 do 1230

W  sesji  uczestniczyło  13  radnych (ustawowo  15  radnych)  -  lista  obecności  stanowi
załącznik  nr  1  do  niniejszego protokołu.  Nieobecni  radni:  Michał  Dopierała,  Przemysław
Skowronek.

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska,
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska,
Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak,
Dyrektor Zespołu Szkół w Zimnowodzie – Barbara Krzekotowska,
oraz sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.1. Otwarcie obrad.

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  –  Andrzej  Kubiak,  który  powitał
wszystkich radnych oraz gości.
Następnie stwierdził,  że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym
Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Ad.2. Ustalenie porządku obrad.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności.

2. Ustalenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej.

4. Zapytania i interpelacje radnych.

5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) przekształcenia oddziałów przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II 
w Zimnowodzie,

b) zmian budżetu i w budżecie na 2017 rok,

      c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2017 – 2023.

6. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zakończenie.

Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do jego realizacji.
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Ad.3. Przyjęcie protokołu  z XXXVI sesji Rady.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  radni  mieli  możliwość  zapoznania  się  
z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie zapytał czy radni
zgłaszają uwagi do protokołu.

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie jego przyjęcia.
Za przyjęciem protokołu z XXXVI sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny 
i nikt nie wstrzymał się od głosowania.

Ad. 4. Zapytania i interpelacje radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja.

Ad. 5. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:

a) przekształcenia oddziałów przedszkolnych w Szkole Podstawowej im. Jana Pawła II 
w Zimnowodzie

Wiceprzewodniczący  Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały.

Uzasadnienie w powyższej sprawie przedstawił Inspektor ds. Oświaty – Tomasz Marszałek.

Po czym Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak otworzył  dyskusję nad przedstawionym
projektem uchwały.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwała Nr XXXVII/   228  /2017 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

b) zmian budżetu i w budżecie na 2017 rok

Wiceprzewodniczący  Rady – Romuald Gawroński odczytał projekt uchwały.
Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie w sprawie zmian budżetu i w budżecie na 2017 
rok oraz zmian w WPF na lata 2017-2023.

Po czym Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak otworzył  dyskusję nad przedstawionym
projektem uchwały.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwała Nr XXXVII/  229 /2017 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.
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c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2017 – 2023

Wiceprzewodniczący  Rady – Tomasz Szczepaniak odczytał projekt uchwały.

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny i nikt nie wstrzymał się 
od głosowania. 
Uchwała Nr XXXVII/  230 /2017 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 6. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych.

Nie wpłynęła żadna interpelacja, ani zapytanie.

Ad. 7. Wolne głosy i wnioski. 

W  tym  punkcie  głos  zabrał  radny  Romuald  Gawroński,  który  zgłosił  zastrzeżenia  do
wybudowanego parkingu przy ORLIKU:
1) za wcześnie wybudowany, ponieważ  podczas budowy drogi może zostać uszkodzony,
2) na środku wjazdu na boisko rośnie lipa,
3) pas 35 cm nie ma kostki,
4) za wysoko krawężnik,
5) wjazd autobusem na ul. Sportową będzie bardzo uciążliwy.

Wyjaśnień  w  tej  sprawie  udzielił  Kierownik  Referatu  Ochrony  Środowiska  –  Mirosław
Twardowski.  Poinformował, że wskazane zadanie jest w trakcie realizacji, drzewo w bramie
będzie  usunięte.  Dodał  także,  że  jeśli  będą  stwierdzone  jakiekolwiek  usterki  to  zostaną
naprawione przed oddaniem parkingu do użytkowania. 

Innych uwag nie zgłoszono.

Ad. 8. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  oraz  brakiem  innych  głosów
Przewodniczący Rady Andrzej Kubiak zakończył XXXVII sesję Rady Miejskiej Borku Wlkp.

     Protokołowała                                    Przewodniczący Rady

    Wiesława Wójcik            Andrzej Kubiak
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